
 
 

BINNENGEKOMEN 
TEAM POSTBEHANDELING EN ARCHIVERING 
D.D. 21-08-2023 
No. 2023.03545 
Portefeuillehouder: weth. Pas & Mackus 
Team: Cultureel Erfgoed & Ruimtelijke Kwaliteit 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 

 
Maastricht, 21 augustus 2023 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van GroenLinks inzake hittestress. 

 
Geacht college, 

 
Vandaag lazen we in De Limburger (https://www.limburger.nl/cnt/dmf20230818_95346648 ), dat er 
in sommige wijken meer dan normale hittestress is, met gevolgen voor de gezondheid van de 
bewoners. Als extreem voorbeeld werd Heugemerveld genoemd. We weten, dat de gemeente 
Maastricht samen met het CNME probeert door o.a. tegels wippen en geveltuintjes de hittestress te 
verminderen. Ook zijn er diverse initiatieven om bomen te planten. Bij de beantwoording van vragen 
die vorig jaar door D66 werden gesteld, werd gezegd, dat vergroening werd verbeterd, als straten op 
de onderhoudsplanning staan, maar dit lijkt allemaal niet genoeg te zijn. Rotterdam is bezig te 
zoeken naar mogelijkheden, een Hittelabel in te voeren voor woningen. Op de 
atlasnatuurlijkkapitaal.nl zijn het aantal UHI-effecten in Maastricht onrustbarend. Juist dit jaar werd 
duidelijk, dat de globale opwarming veel sneller verloopt, als tot dusver werd aangenomen. Dit 
verhoogt volgens GroenLinks de urgentie om tot een actieplan ter bestrijding van hittestress te 
komen, dat verder en sneller gaat dan de bestaande planningen. Daarom de volgende vragen: 

 
1. Heeft de gemeente Maastricht inmiddels een overzicht over de gemiddelde hittestress per wijk? 
2. Komen er hitte gerelateerde klachten uit de wijken bij de gemeente aan? 
3. Heeft het college contact gehad met Rotterdam met betrekking tot implementatie van een 

hittelabel? 
4. Vergroening bij bestaande onderhoudsplanning lijkt een zeer langzaam proces, waarbij er geen 

prioriteit lijkt te zijn voor plaatsen met extreme UHI-effecten; is er een plan van aanpak voor 
vergroening en planten van bomen naar (hittestress)urgentie? 

5. Is de gemeente Maastricht in gesprek met woningbouwverenigingen in de ergst getroffen wijken 
(zoals Heugemerveld) om gezamenlijk naar oplossingen te zoeken? 

6. De gemeente kan in de huidige situatie verhuurders niet verplichten, maatregelen te nemen 
tegen hittestress, maar hittestress heeft wel prioriteit in de omgevingsvisie. In hoeverre is, in het 
kader van het voorzorgsbeginsel, het beginsel van preventief handelen, het beginsel dat 
milieuaantastingen bij voorrang aan de bron dienen te worden bestreden (alles in het kader van 
de omgevingsvisie) of d.m.v. een omgevingsplan wel een verplichting voor de verhuurders 
mogelijk? 

 
Met vriendelijke groet, 
 

Lex Vos 

GroenLinks 
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